

## 苏州FEDEX快递 苏州FEDEX快递电话 苏州FEDEX国际快递代理报关

产品名称	苏州FEDEX快递 苏州FEDEX快递电话 苏州FEDEX国际快递代理报关
公司名称	安徽瀚徽供应链管理有限公司
价格	13.00/件
规格参数	品牌:Fedex国际快递 类型:文件普货食品药品化工 运输方式:快递, 空运, 海运
公司地址	安徽省合肥市蜀山区习友路1688号
联系电话	18036249988 18005690562

### 产品详情

苏州FEDEX快递 苏州FEDEX快递电话 苏州FEDEX国际快递代理报关, 苏州联邦快递继续与世界上一些\*伟大的比赛合作, 并在其在全球范围内提供体育赞助的悠久历史基础上再接再厉。联邦快递\*近宣布赞助欧洲联赛, 从2021/22赛季开始时开始, 并延长至2023/24年的三个版本。该协议还包括欧洲超级杯、欧洲青年联赛决赛、欧洲联赛五人制足球决赛和欧洲电子联赛的赞助权。

As Official Logistics Partner of the tournament, FedEx provides logistics support to 24 national teams spanning 51 matches across 11 stadiums in Europe.

HOOFFDDORP, June 9, 2021 – From kick-off on 11 June at Stadio Olimpico in Rome, Italy, until the final whistle at Wembley Stadium in London, UK, on 11 July 2021, FedEx Express, a subsidiary of FedEx Corp. (NYSE: FDX) and the world's largest express transportation company, will provide specialist logistics services and support for UEFA, the teams, and fans to successfully stage and deliver the 51 UEFA EURO 2020 matches in 11 host cities across

Europe.

This UEFA European Championships tournament will be the largest in history in terms of host venues.

“ FedEx will provide the speed and accuracy needed for this multi-country tournament set-up and showcase the power of our air and road network, ” David Canavan, Regional Chief Operating Officer Europe says. “ The pandemic may have delayed the competition, but it has increased our enthusiasm and anticipation to connect with fans across the globe. We have been preparing for over a year to celebrate this tournament and we ’ re ready for kick-off. ”